
Protokoll styrelsemöte 2020-07-12 Telefonmöte.  (Protokoll  3-2020) 

 

Närvarande: 

Michael Barchéus Leif Bäckström Stefan Tuvebäck 

Stefan Waara  Mikael Lindvall Ove Hedström 

Kalle Waara   Markus Svedjestrand Magnus Lauri 

1. Ordföranden förklarade mötet öppnat 

2. Dagordningen godkändes 

3. Att justera dagens protokoll jämte ordförande och sekreterare valdes Ove Hedström 

4. Föregående protokoll diskuterades och lades till handlingarna. 

5.Ang. återbetalning av startavgift till Sigge Larsson. Fanns beslut i ärendet på styrelsemöte 

1–2020. Även protokollfört. Markus Svedjestrand kontaktar Sigge L. för uppgifter om konto 

för utebetalning av kassören. 

6. Ekonomin föredrogs av kassören. Händer lite p.g.a. Corona. Ekonomin är god 

7.Årsmötet 2019. Tas i samband med årsmötet för 2020 under våren 2021. 

Utmärkelser och diplom med mera avseende 2019 delas ut vid detta tillfälle. 

8. Information om rådande regler pga.  Coronopandemin. 

9.Utställningarna är strukna. Ev. kan reservdatum 17 oktober nyttjas. Avvaktar vidare info 

från SKK. Domare i så fall: Gunnar Norlin. 

10. NKM. Planeras som vanligt. Annonseras med förbehåll ang. Coronarestriktioner. 

Beslutades att lägga in Jaktprovsprogrammet på hemsidan. 

11. Redaktör/samordnare. Diskuterade hur vi kan bli bättre på att referera/marknadsföra 

våra aktiviter och resultat. 

Beslutades att Mikael Lindvall utses till Redaktör/Samordnare. 

Mikael samordnare och driver på att resultat och referat kommer in från respektive arrangör. 

Media som skall användas; Hemsidan, Facebook och tidningen Stövaren. 

12. Övriga frågor. 

Frågan om den nya FB-sidan Stövarklubben med lokalklubbarna. 

Kalle W och Stefan W villa läggas in på denna. Mikael B. kollar. 

Ordförande och sekreterare är redan inbjudna och inlagda. 

Kalle W hade någon prisbillig telefonmötes lösning. Han kollar och återkommer om detta. 

13. Konstaterades   att denna mötesform fungerar bra genom att vi har långa avstånd i vår 

länsklubb. Dessutom passar det bra när man inte bör ha fysiska kontakter pga. Coronan. 

Ordföranden avslutade mötet. 

 

 

 

Leif Bäckström Michael Barchéus Ove Hedström 

  


